
MØTEREFERAT – FAU 
Dato: Tirsdag 4. mars 2025 
Sted: DNSR 
Tilstede: 3-4 trinn, Tove Lea, Siv Mari Haaland. 5.trinn, Soumaya Hammouch.  8 trinn, Anita 
Svendsen. 9 trinn, Torgny Olai Carlsen. 10 trinn, Britt Hilde Nordang, Arnt Ove Nilsen. VG1,  
Jannicke Stene, Sarah Issa Bergmann, Veronica Særsten. VG2, Tora Storm Olsen. VG3, 
Benedikte Tvedt Ingebrigtsen. Rektor, Signy Munkeby 
Referent: Tora Storm Olsen 

 

8/25 Informasjon fra ledelsen – presiseringer 

• Presiseringer fra forrige møtereferat: 
o Det økonomiske overskuddet som tidligere ble rapportert, omhandlet 

utelukkende inntektene fra juleavslutningen og representerer ikke den samlede 
økonomiske statusen for FAU. 

o Det ble gjennomført en befaring av nybygget, og møtereferatet fra forrige møte 
ble godkjent med disse presiseringene. 

• Informasjon fra rektor: 
o Nybygget forventes ferdigstilt og tas i bruk i løpet av våren. 
o De som ønsker, vil få anledning til å delta i en befaring av nybygget etter 

FAU-møtet. 
o Det er stor søknad til grunnskolen. 
o Utlysninger av lærerstillinger er publisert på skolens hjemmeside. 
o Det er fortsatt ledige plasser på VGS. 

 

9/25 Saker til behandling under eventuelt 

• Valg av ny nestleder. 
• Sunnere alternativer på arrangementer  
• Byttedag for klær og utstyr 

 

10/25 Økonomi 

• Status og økonomiske rutiner: 
o Gjennomgangen av økonomien etter juleavslutningen har avdekket behov for 

en mer strukturert praksis for føring og kontroll av inntekter da det ble 
avdekket avvik mellom faktisk solgte lodd og penger i kassen.  

o Styret vil på nytt gjennomgå prosedyrer for opptelling, dokumentasjon og 
dobbeltsikring av økonomiske rapporter med FAU. 

• Vaffelsalg: 
o På grunn av manglende kvitteringer og mangelfulle salgsskjema er det per nå 

ikke mulig å fastslå det økonomiske resultatet fra vaffelsalget. 
o FAU ser behov for å tydeliggjøre retningslinjene for økonomisk rapportering 

ved arrangementer og vil arbeide videre med dette for å sikre større transparens 
og nøyaktighet i fremtiden. 



• Økonomisk status: 
o FAU har per dags dato en saldo på 2014,7 €. 

• Disponering av midler: 
o Det ble drøftet hvordan midlene skal benyttes, og om det bør settes av midler 

til andre formål enn tidligere praksis, som hovedsakelig har omfattet pizza og 
fotballrelaterte aktiviteter. 

o Det ble også diskutert hvor mye som bør avsettes til kommende skoleår. 

 

11/25 Evaluering av karneval 

• Gjennomføring og tilbakemeldinger: 
o Karnevalet ble vurdert som vellykket. 
o Tilbakemeldingene fra elevene har vært utelukkende positive. 

• Økonomisk resultat: 
o Arrangementet genererte et økonomisk overskudd, men det er nødvendig med 

en nærmere gjennomgang for å fastsette det endelige beløpet. 

 

12/25 Inneklima 

• Tilbakemeldinger fra elever og ansatte: 
o Det har kommet innspill om at enkelte opplever utfordringer knyttet til 

inneklimaet. 
• Oppfølging fra ledelsen: 

o Rektor takker for innspill og bekrefter at saken vil følges opp. 
o Det ble videre presisert at aircondition skal fungere optimalt. 

 

13/25 17. mai – Informasjon fra Signy 

• Organisering av arrangementet: 
o 17. mai-komitéen består av følgende medlemmer: 

§ Jane Anita, Arnt Ove, Jannicke, Tora, Britt og  Sarah. Lise bidrar med 
div bestillinger. 

• Planlegging og gjennomføring  
o Søknad er sendt til kommunen. 
o 17 mai-arrangementet skal avholdes på skolens område. 
o Det er fremmet forslag om å invitere den skandinaviske skolen til 

arrangementet. 
o Videre ble det foreslått å avvikle trykte brosjyrer til fordel for en digital 

løsning, da dette vil være mer kostnadseffektivt. 
• Sponsing av flagg: 

o Saken undersøkes nærmere. 

 



14/25 Eventuelt 

• Valg av ny nestleder, vurdering av sunnere alternativer på arrangementer og 
gjeninnføring av byttedag for klær og utstyr: 

o På grunn av sykdom har FAU-lederen valgt å trekke seg fra sitt verv, og 
skolestyret er informert om dette. I tråd med gjeldende praksis har nestleder 
overtatt ansvaret som ny leder. 

o FAU har i den forbindelse valgt Arnt Ove Nilsen som ny nestleder. Øvrige 
verv i FAU-styret forblir uendret. 

o Det har vært diskusjon rundt kostholdstilbudet ved arrangementer, og det er et 
ønske om å tilrettelegge for sunnere mat- og drikkealternativer. 

o Det ble også fremmet ønske om å gjeninnføre tradisjonen med byttedag, for 
klær og utstyr,  et tiltak som tidligere har vært godt mottatt. FAU vil vurdere 
muligheten for å arrangere dette på nytt. 

 

Møtet ble avsluttet kl.: 10.30 
 

 


